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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsen

Molnda Is stad Sammanträdesdatum
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Plats och tid Torsdagen den 2 maj 2013, kl. 9.00 — 10.35

Hans Bergfelt (M), ordförande
Bengt Möndell (M)
Kenneth Wallin (M)
Marcus Claesson (FP)
Peter Johnson (1(D)
Ingemar Johansson (C)
Patrik Karlsson (S)
Marie Osth (S)
Bernt A Runberg (5)
Gun Kristiansson (S)
Leif Engström (MP)

Ersättare
Kajsa Hamnén (M)
Gabriela Nilsson (M)
Maria Rantsi (M)
Marcus Ewerstrand (M)
Terese Blornqvist (M)
Ove Dröscher (5)
Lisbeth Årgårdh (5), § 112-149
Stefan Gustafsson (S), § 109-118, 120-149
Ulrika Frick (MP), § 109 — del av 149
Åke Nises (V)

Tjänstemän
Håkan Ahlström, stadsdirektör
Mia Skytt, kommunsekreterare
Krister Karlsson, finanschef

Utses att justera Bengt Möndell (M)

Mi’a Skytt

Stadsledningsförvaltningen

Sekreterare

________ ________

Ordrande

___________

Han Bergfelt

Justerande

BentMoicIell

Beslutande

Övriga närvarande

§ 109-118, 120-149

Justeringens plats och tid

Underskrifter Paragrafer: 109-149
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ANSLAG/BEVIS
Protokollet iirjusterat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Instans Kommunstyrelsen

Sammanträdesdatum 201 3-05-02

Datum då Datum då
anslagets sätts upp 2013—05—08 anslagetstasner 2013—05—30

Sista dag för överklagande 20 1 3—05—29

Underskrift

Helen Bergström
Utdragsbestyrkande

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Innehålisförteckning

Förändring av ärendelistan § 109

Redovisning av delegeringsbeslut § 110

Meddelanden § 111

Västbus reviderade riktlinjer 2012 § 112

Svar på motion om att utveckla skollunchen i Mölndals skolor, förskolor och gymnasier § 113

Svar på motion om att Mölndals stad inför trädgårdstjänst för äldre § 114

Ansökan från Mölndals hembygdsförening om bidrag till filmen “Bruket berättar” § 115

Förslag till beslut om nya anvisningar om parkeringsföreskrifler och felparkerings
avgiftens storlek § 116

Förslag till införande av nyttoparkeringstillstånd § 117

Förslag till ändrat verksamhetsområde för Vatten & Avlopp § 118

Handlingsplan “Mest sjuka äldre” § 119

Digitalisering av biografer § 120

Harrnonisering av färdtjänstreglerna i Göteborgsregionen § 121

Revidering av upphandlingsenhetens dokumenthanteringsplan § 122

Remiss: Förlängning av avtal om regional SF1 (svenska för invandrare) § 123

Remiss: Ansökan från Sveriges Ridgymnasium AB om godkännande som huvudman för en
fristående gymnasieskola i Mölndals stad § 124

Remiss: Ansökan från Plusgymnasiet AB om godkännande som huvudman för en fristående
gyrnnasieskola i Göteborgs stad § 125

Remiss: Ansökan från House of Interaction AB om godkännande som huvudman för en
fristående gymnasieskola i Mölndals stad § 126

Remiss: Ansökan från House of Interaction AB om godkännande som huvudman för en
fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 127

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Remiss Ansökan från Jensen education College AB om godkännande som huvudman för en
fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 128

Remiss: Ansökan från ThorenGruppen AB om godkännande som huvudman för en fristående
gymnasieskola i Göteborgs stad § 129

Remiss: Ansökan från Distra Utbildningscenter AB om godkännande som huvudman
för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 130

Remiss: Ansökan från Drottning Blankas Gymnasieskola om godkännande som huvudman
för en fristående gymnasieskola i Kungsbacka kommun § 131

Remiss: Ansökan från SKF Sverige AB om godkännande som huvudman för en fristående
gymnasieskola i Göteborgs stad § 132

Remiss: Ansökan från Kunskapsskolan i Sverige AB om godkännande som huvudman för en
fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 133

Remiss: ansökan från Göteborgs Tekniska College AB om godkännande som huvudman för
fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 134

Remiss: Ansökan från Peter Isaac Béens Utbildningsstifielse om godkännande som huvudman
för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 135

Remiss: Ansökan från Göteborgs Tekniska Institut AB om godkännande som huvudman för
en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 136

Remiss: Ansökan från IT Gymnasiet Sverige AB om godkännande som huvudman för en
fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 137

Remiss: Ansökan från Lärande i Sverige AB om godkännande som huvudman för en
fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 138

Remiss: Ansökan från Thoren Innovation School AB om godkännande som huvudman för
en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad § 139

Remiss: Ansökan från Edinit AB om godkännande som huvudman för en fristående
gymnasieskola i Göteborgs stad § 140

Remiss: Ansökan från House of Interaction AB om godkännande som huvudman för en
fristående grundskola i Mölndals stad § 141

Signering av stadens utbetalningar § 142

Upphandling av företagshälsovård § 143

Godkännande av hyresavtal avseende lokaler for IT-enheten § 144

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Svar på motion om Krono Camping § 145

Fastighetsförvärv, avtal 13-2013, Balltorp 1:56 och 1:57 § 146

Samråd om arbetsprograrn och översikt av väsentliga frågor, samt samråd med anledning av
miljöbedömning av åtgärsprogram för Västerhavets vattendistrikt § 147

Information, MölnDala Fastighets AB konsortieavtal § 148

Ansökan från Jitex om ekonomiskt stöd § 149

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 109
Förändring av ärendelistan

Dagens sammanträde
Ordföranden amä1er två ärenden på dagens sammanträde:
- MölnDala Fastighets AB konsortieavtal
- Anhållan från Jitex om ekonomiskt stöd

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 110
Redovisning av delegeringsbeslut

Ärendet
Kommunstyrelsen har överlämnat sin beslutanderätt till utskott och förvaltning
enligt kommunstyrelsens antagna delegeringsordning den 25 mars 2009, § 70.
Dessa beslut ska redovisas till kornrnunstyrelsen. Redovisningen innebär inte
att kommunstyrelsen får ompröva eller fastställa delegeringsbesluten. Däremot
kan kommunstyrelsen återkalla lämnad delegering. Delegationslistor och
protokoll finns tillgängliga i pärm vid sammanträdet, övrig tid på förvaltning
ens kansli.

Kommunledningskontoret

1.
Stadsarkivarie Carl Henrik Ronges delegeringsbeslut nr 2 den 15 april 2013
avseende gallring i samråd med kultur och fritidsnämnden (delegeringsord
ningen, punkt 41).

2.
UpphandlingschefKathrin Ahlstedts delegeringsbeslut nr 3 den 25 mars 2013
avseende upphandlingsärende (delegeringsordningen, punkt 25).

Gatukontoret

3.
Gatudirektör Göran Werners delegeringsbeslut nr 23-47 den 22 mars — 19 april
2013 avseende yttranden för polisrnyndigheten om upplåtelse av offentlig plats
(delegeringsordningen, punkt 34).

Protokoll

Kommunstyrelsens utskotts protokoll finns på Mölndals stads hemsida:

Kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott den 9 april 2013.
Komnrnunstyrelsens arbetsutskott den 10 och 17 april 2013.

( 85— GR-medverkan i ledningsgrupp för samverkan mellan kommunal
förbunden, Västkom och Västra Götalandsregionen, dnr KS 110/13)
Kommunstyrelsens näringslivsutskott den 18 mars 2013.
Kommunstyrelsens serviceutskott den il april 2013.

Kommunstyrelsens beslut
Redovisning av delegeringsbeslut godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 111
Meddelanden

Ärendet

Sveriges kommuner och landstings cirkulär (www.skLse)

2013:12 Möjlighet att förbättra insatsrapporten.

2.
Protokoll från Förbo AB:s styrelsemöte den 22 februari och 21 mars, extra
styrelsemöte den 19 mars samt protokoll vid årsstärnrna den 21 mars 2013
jämte kallelser med tillhörande handlingar.

3.
Protokoll från Räddningstjänsten Storgöteborg, förbundsfullmäktige, den 12
mars 2013. Utdrag ur protokollet med följande §-er:

§ 5 Revisionsberättelse för Räddningstjänsten Storgöteborg år 2012 och
ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen.

§ 6 Andring av förbundsordningen för Räddningstjänsten i Storgöteborg samt
av förbundsstyrelsens reglernente.

§ 7 Taxa för tillståndsprövning enligt lag om brandfarliga och explosiva
varor (LBE) 2013.

§ 8 Budget 2013 avseende revision för Räddningstjänstförbundet
Storgöteborg.

§ 9 Policy och riktlinjer för alkohol och droger inom Räddningstjänsten
Storgöteborg.

§ 10 Policy och riktlinjer för gravida och ammande medarbetare inom
Räddningstjänsten Storgöteborg.

4.
Kallelse till Räddningstj änsten Storgöteborgs, förbundsstyrelsen, sammanträde
den 23 april 2013, med tillhörande handlingar.

5.
Styrelseprotokoll från Sarnordningsförbundet Mölndal, Partille, Härryda,
Lerum och Alingsås sammanaträde den 22 mars 2013.

6.
Protokoll från kommunfullmäktiges protokoll den 27 mars 2013.

Justerandes sign LJtdragsbestyrkande
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7.
Länsstyrelsens beslut den 2 april 2013. Länsstyrelsen förordnar Marcus
Claesson att vara vigselförrättare till och med den 31 december 2014 inom
Mölndals stad. Förordnandet medger även rätt att förrätta borgerlig vigsel
utanför staden men inom Sveriges gränser.

8.
Kallelse till West Swedens årsstämrna den 31 maj 2013 med tillhörande
handlingar.

9.
Trafikverkets inbjudan till presidiet för kommunstyrelsen i berörda kommuner
om fortsatt dialog om järnväg mellan Göteborg och Borås den 3 maj 2013.

Kommunstyrelsens beslut
Meddelanden läggs till handlingarna.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 112 Dnr KS 82/12
VästKom Västbus reviderade riktlinjer 2012

Ärendet
Västra Götalandsregionen och kommunerna i Västra Götalands län fastställde
under våren 2005 Gemensamma riktlinjerför kommunerna och regionen i
Västra Götaland om samverkan avseende barn och ungdom med sammansatt
psykisk/psykiatrisk och social problematik (reviderade 2012), Riktlinjerna
kallas vardagligt för “Västbus”. Västbus arbete sker i det konkreta arbetet med
och runt det enskilda barnet. Det strategiska utvecklingsarbetet sker inom
ramen för respektive kommuns lokala samarbete och i delregionala lednings
grupper. För att hålla samman den länsvisa utvecklingen och uppföljningen av
Västbus finns en gemensam styrgrupp för Västra Götaland. Styrgruppen lämnar
årligen en rapport till huvudmännen i Västra Götalandsregionen och VästKom.

VästKoms styrelse beslöt den 16 november 2012 respektive den 18 december
2012 att godkänna förslaget till nya riktlinjer samt rekommendera de fyra
delregionala kommunalförbunden att för sin del godkänna riktlinjerna och
rekommendera medlemskorrnnunerna att fatta samma beslut.

Ärendets behandling
GR behandlade ärendet den 22 februari 2013, § 180.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 10 april 2013, § 87,
och föreslår att Västbus reviderade riktlinjer 2012 godkänns.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Västbus reviderade riktlinjer 2012 godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 113 Dnr KS 172/12
Kommunfullmäktige Svar på motion om att utveckla skollunchen i Mölndals skolor,

förskolor och gymnasier

Ärendet
Kommunfullmäktige har den 25 april 2012, § 68 rernitterat en motion om att
utveckla skollunchen till kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen beslutade
6 mars 2013 att återremittera motionen till serviceutskottet för kompletteringar
i kostnadsberäkningen.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 6 mars 2013 § 76, där motionen
återremitteras för kompletterande kostnadsberäkningar.

Serviceförvaltningens tjänsteskrivelse 13 mars 2013.

Kommunstyrelsens serviceutskott har behandlat ärendet den 14 mars 2013,
§ 34, och gav Marcus Claesson (FP) och Ove Dröscher (5) i uppdrag, att i
samråd godkänna de kompletteringar som kommunstyrelsen begär.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att mellanmjölk och bredbart smör, alternativ 4 i
serviceförvaltningens tjänsteskrivelse den 13 mars 2013, ska serveras i
skolorna och konstaterar att detta inte får påverka övrigt måltidsinnehåll. Med
det föreslås att motionens första att-sats anses besvarad. 1 övrigt följs service-
utskottets förslag om bifall till de två följande att-satserna.

Förslaget antas

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Mellanmjölk och bredbart smör, alternativ 4 i serviceförvaltningens tjänste
skrivelse den 13 mars 2013, ska serveras i skolorna. Kommunfullmäktige
konstaterar att detta inte får påverka övrigt måltidsinnehåll. Med detta anses
motionens första att-sats besvarad. 1 övrigt följs serviceutskottets förslag om
bifall till de två följande att-satserna.

Justerandes sign UtdragsbestyrkandeHc
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Beslutsexpediering: § 114 Dnr KS 354/12
Kommunfullmäktige Svar på motion om att Mölndals stad inför trädgårdstjänst för äldre

Ärendet
Lennart Wallensäter (5) föreslår i en motion den 14 november 2012 att
Mölndals stad ges i uppdrag att ta fram en modell på hur en trädgårdstjänst för
äldre skulle kunna införas.

Som bakgrund anges att man i ett antal av landets kommuner har beslutat att
inrätta en fixartjänst med uppgifi att hjälpa våra äldre medborgare med hus
uppgifier såsom byte av glödlampor, gardiner, elproppar rn.m. Detta är ett led i
att försöka minska fallolyckor och andra händelser där äldre skadar sig. Då det
gäller t.ex. utomhusarbete saknas idag den möjligheten att f hjälp. Det kan
vara gräsklippning, snöskottning, halkbekämpning och lättare trädgårdsarbete
såsom lövkrattning, borttagande av löst grus eller grästuvor för att förhindra
fallrisk. Detta arbete skulle kunna utföras av en grupp inom kommunens
dagliga verksamhet (personer med funktionsnedsättning). Kostnaden för denna
tjänst betalas av användaren. Denna tjänst ska avse de som har fyllt 80 år.

Ärendets behandling
Vård- och omsorgsnämnden har behandlat ärendet den 21 mars 2013, med
förslaget om införande av trädgårdstjänster för äldre att utföras inom daglig
verksamhet avstyrks. Tjänsteskrivelse den 19 mars 2013 antas som yttrande till
kommunstyrelsen.

Social- och arbetsrnarknadsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013
och föreslår att motionen avstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013, § 97,
och föreslår att motionen avstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Patrik Karlsson (S) med instämmande av Leif Engström (MP), föreslår bifall
till motionen.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag. Dels Patrik Karlssons (5)
förslag att bifalla motionen, dels arbetsutskottets förslag att avslå motionen.
Förslagen ställs mot varandra och ordföranden finner att kommunstyrelsen
beslutar enligt arbetsutskottets förslag.

Justerandes sign, Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Motionen avslås.

Reservation
Patrik Karlsson (5) och Leif Engström (MP) reserverar sig mot beslutet till
fönnån för Patrik Karlssons (5) förslag att bifalla motionen.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 115 Dnr KS 211/12
Mölndals Hembygds- Ansökan från Mölndals hembygdsförening om bidrag till filmen
förening “Bruket berättar”

Ärendet
Mölndals Hembygdsförening ansöker i skrivelse inkommen den 30 maj 2012
om bidrag till filmen “Bruket berättar” - en historisk dokumentärfilm om
Papyrus företag och arbetsliv som präglade Mölndal under många år. Filmen
fokuserar på människorna som arbetade vid bruket, och deras berättelser om
arbetet, arbetslivet, företaget och fritiden. Den färdiga dokumentärfilmen är
tänkt att visas och spridas genom hembygdsföreningen, i museets verksamheter
samt i skolor och andra utbildningsinstitut. Filmen kommer även att säljas till
allmänhet via webbshopar och bokhandlare. Filmen kommer också att erbjudas
till SVTs Kunskapskanalen för eventuell visning i tv.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 13 juni 2012, § 114,
och beslutade att ansökan skickas till kultur- och fritidsnämnden för yttrande.

Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet den 27 september 2012, § 62,
och nämnden ser positivt på att filmen “Bruket berättar” produceras då den
beskriver en del av Mölndals historia som varit viktig för Mölndals kultur
historiska identitet. Många av de människor och miljöer som är med i filmen är
på väg att gå förlorade, varför det är av största intresse att en dokumentation av
denna omfattning görs.

Kornrnunstyrelsens arbetsutskott remitterade ärendet till kommunlednings
kontoret den 5 december 2012, § 180.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 16 januari 2013, § 24 att ge
kommunledningskontoret i uppdrag att dels utreda förutsättningar att träffa
avtal med innebörden att Mölndals stad har rätt att fritt och utan ersättning
mångfaldiga, offentliggöra och fritt distribuera filmen inom stadens verk
samheter, och dels att eventuellt återkomma med förslag till överenskommelse.

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse den 11 februari 2013.

Kornmunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 10 april 2013, § 88,
och föreslår att Mölndals stad medverkar till filmproduktionen “Bruket
berättar” genom att köpa en visningsrätt med 100 000 kr av Mölndals Hem
bygdsförening. Detta sker under förutsättning att bindande avtal enligt förslag
från kommunledningskontoret träffas med innebörden att Mölndals stad har rätt

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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att fritt och utan krav på ytterligare ersättning rnångfaldiga, offentliggöra och
fritt distribuera filmen inom stadens verksamhet.

Pengarna tas av kommunstyrelsens förfogandeanslag.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Mölndals stad medverkar till filmproduktionen “Bruket berättar” genom att
köpa en visningsrätt med 100 000 kr av Mölndals Hembygdsförening. Detta
sker under förutsättning att bindande avtal enligt förslag från kommun
ledningskontoret träffas med innebörden att Mölndals stad har rätt att fritt och
utan krav på ytterligare ersättning mångfaldiga, offentliggöra och fritt
distribuera filmen inom stadens verksamhet.

Pengarna tas av kommunstyrelsens förfogandeanslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 116 Dnr KS 106/13
Kommunfullmäktige Förslag till beslut om nya anvisningar om parkeringsföreskrifter och

felparkeringsavgiftens storlek

Ärendet
Transportstyrelsens föreskrifter om meddelande av parkeringsanmärkning m.m.
innehåller bestämmelser om parkeringsanmärkning enligt lagen (1976:206) om
felparkeringsavgift och bestämmelser om betalning av felparkeringsavgift till
Transportstyrelen. Den innehåller alltså en överträdelsetabell där man
specificerar vilka överträdelser som finns och vad det kostar att överträda
dessa. En översyn av överträdelserna och taxan har genomförts och en ny
överträdelsetabell i anslutning till Transportstyrelsens föreskrifter om
meddelande av parkeringsanmärkning m.m. (TSFS) 2012:115 har tagits fram.

Gamla felparkeringsavgifter i serie D kommer att vara ogiltiga efter den 18
april 2013 och därefter kommer endast de nya punkterna att gälla.

Ärendets behandling
Gatukontorets tj änsteskrivelse den 15 februari 2013.

Tekniska nämnden har behandlat ärendet den 28 februari 2013, § 16.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 10 april 2013, § 89,
och föreslår att anvisningar om parkeringsföreskrifter och felparkerings
avgiftens storlek (TSFS 2012:115) ska gälla enligt gatukontorets tjänste
skrivelse daterad den 15 februari 2013.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Anvisningar om parkeringsföreskrifter och felparkeringsavgiftens storlek
(TSFS 2012:115) ska gälla enligt gatukontorets tjänsteskrivelse daterad den 15
februari 2013.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 117 Dnr KS 107/13
Kommunfullmäktige Förslag till införande av nyttoparkeringstillstånd

Ärendet
Från och med den 1 januari 2013 utfiirdas inte längre några parkeringstillstånd
för milj öfordon i kommunen. Parkeringstillstånden har inneburit generösare
parkeringsvillkor. För att ge de grupper som har extra stort behov av att parkera
nära, t.ex. vårdpersonal föreslår gatukontoret att nyttoparkeringstillstånd införs.
Nyttoparkeringstillstånden knyts till verksamhetens art. Förslaget innebär att
nyttoparkeringstillstånden även ska gälla på parkeringsplatser som Mölndals
Parkerings AB förvaltar.

1 Lag om rätt för kommun att ta ut avgift för vissa upplåtelser av offentlig plats
(1957:259), finns stöd för att införa nyttoparkeringstillstånd. Här framgår också
att det är kommunfullmäktige som fastställer avgiften. Tekniska förvaltningens
förslag är att avgiften för nyttoparkeringstillstånden ska vara 6000 kronor/år
inklusive mervärdesskatt. Förslaget innefattar även tillfälliga tillstånd där
avgiften varierar beroende på antal dygn. Föreslagen avgift baseras på de taxe
nivåer som gatukontoret och Mölndals Parkerings AB tillämpar på avgifts
belagda parkeringsplatser.

Ärendets behandling
Gatukontorets tj änsteskrivelser den 7 samt 11 februari 2013.

Tekniska nämnden har behandlat ärendet den 28 februari 2013, § 17.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 10 april 2013, § 90,
och föreslår att nyttoparkeringstillstånd införs i kommunen. “Regler och till
ämpningar av nyttoparkeringstillstånd”, den 11 februari 2013 gäller från och
med den 1juni2013.

Avgiften för nyttoparkeringstillstånden samt för tillfälliga tillstånd (alla
avgifter inklusive mervärdesskatt) är 6000 kronor/år.

- 100 kronor/dag för dag 1-2
- 75 kronor/dag för dag 3-10
- 50 kronor/dag för dag 11-20
- 25 kronor/dag för dag 2 1-30

Gatunämnden delegeras att reglera avgiftema genom att höja dem med index,
enligt konsumentprisindex (KPI).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Nyttoparkeringstillstånd införs i kommunen. “Regler och tillämpningar av
nyttoparkeringstillstånd”, den 11 februari 2013 gäller från och med den 1 juni
2013.

Avgiften för nyttoparkeringstillstånden samt för tillfälliga tillstånd (alla av
gifter inklusive mervärdesskatt) är 6000 kronor/år.

- 100 kronor/dag för dag 1-2
- 75 kronor/dag för dag 3-10
- 50 kronor/dag för dag 11-20
- 25 kronor/dag för dag 2 1-30

Gatunämnden delegeras att reglera avgifterna genom att höja dem med index,
enligt konsurnentprisindex (KPI).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 118 Dnr KS 108/13
Kommunfullmäktige Förslag till ändrat verksamhetsområde för Vatten & Avlopp

Ärendet
Verksamhetsområdet för Mölndals stads allmänna vatten- och avloppsanlägg
ning behöver utökas. Nuvarande verksamhetsområde beslutades av kommun-
fullmäktige 2007. Efter utbyggnad av den allmänna VA-anläggningen på olika
ställen i kommunen ska verksamhetsområdet anpassas till denna utbyggnad.

Ärendets behandling
Gatukontorets tjänsteskrivelse den 7 februari 2013, med bilagor.

Tekniska nämnden har behandlat ärendet den 28 februari 2013, § 18.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlata ärendet den 10 april 2013,

§ 91, och föreslår att verksamhetsområdet för Mölndals stads allmänna vatten-
och avloppsanläggning utvidgas till att även omfatta områden enligt gatu
kontorets tjänsteskrivelse den 7 februari 2013, bifogad fastighetslista bilaga 1,
kartor enligt bilagor 2 och 3 som markerats med, för varje nyttighet angiven
färg.

De större områdena med respektive nyttigheter är: Fässbergs by; dricksvatten
och spillvatten, Fågelsten; dricksvatten, spillvatten och dagvatten, Sandås
vägen; dricksvatten och spillvatten samt Torkels Väg, Lindome Hill; dricks
vatten och spillvatten.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Verksamhetsområdet för Mölndals stads allmänna vatten- och avlopps
anläggning utvidgas till att även omfatta områden enligt gatukontorets tjänste
skrivelse den 7 februari 2013, bifogad fastighetslista bilaga 1, kartor enligt
bilagor 2 och 3 som markerats med, för varje nyttighet angiven färg.

De större områdena med respektive nyttigheter är: Fässbergs by; dricksvatten
och spillvatten, Fågelsten; dricksvatten, spillvatten och dagvatten, Sandås
vägen; dricksvatten och spillvatten samt Torkels Väg, Lindome Hill; dricks
vatten och spillvatten.
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Beslutsexpediering: § 119 Dnr KS 111/13
GR Handlingspian “Mest sjuka äldre”
VästKorn

Ärendet
Hösten 2011 gav VG-regionens hälso- och sjukvårdsutskott i uppdrag åt hälso-
och sjukvårdsdirektören att ta fram en handlingspian avseende hälso- och
sjukvård för åldersgruppen 65 år och äldre med särskilt fokus på de mest sjuka
äldre. Planen skulle tas fram i bred samverkan med regionens olika aktörer
samt med den kommunala vård- och omsorgsverksamheten. Vidare skulle
arbetet synkroniseras med “Framtidens hälso- och sjukvård 2025”, övriga
utredningar med bäring på äldre samt med den kommande överenskommelsen
mellan regeringen och SKL.

VästKoms styrelse beslutade den 18 december 2012 att rekommendera de 49
kommunerna i länet att ansluta sig till förslagen i bifogad handlingsplan för
“Mest sjuka äldre”. Planen har tagits fram som en grund för samarbetet mellan
huvudmännen för att åstadkomma förbättringar för gruppen “Mest sjuka
äldre” samt att därigenom ge kommunerna i länet möjlighet att söka de
statliga stimulansmedel som kan erhållas under 2013 i enlighet med det
nationella avtalet mellan regeringen och Sveriges Kommuner och Landsting
(SKL).

Ärendets behandling
GR har behandlat ärendet den 22 februari 2013, § 181.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 10 april 2013, § 92,
och beslutade att handlingsplan för “Mest sjuka äldre” noteras och överlämnas
till kommunstyrelsen.

Ledamöternas förslag till beslut
Ordföranden föreslår att Mölndals stad ansluter sig till förslagen i handlings
plan för “Mest sjuka äldre”.

Förslaget antas.

Kommunstyrelsens beslut
Mölndals stad ansluter sig till förslagen i handlingsplan för “Mest sjuka
äldre”.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 120 Dnr KS 369/12
Folkets Hus i Mölndal Digitalisering av biografer
Kultursekretariatet i
Västra Götalands- Ärendet
regionen Svenska Filminstitutet har i en skrivelse den 28 november 2012 till samtliga

kommuner uppmärksammat kommunerna om möjligheten att få stöd bl a från
Svenska Filminstitutet för den digitalisering av landets biografer som för
närvarande genomförs. Förutsättningarna att driva en icke digitaliserad biograf
minskar nu drastiskt beroende på att det inte kommer att finnas film d v s 35
mm kopior att tillgå. Institutet bidrar därför med en del av finansiering för att
underlätta teknikskifiet. Dessa bidrag söks direkt av biografägarna.

Även Kultursekretariatet i Västra Götalandsregionen har engagerat sig i
digitaliseringen av biograferna och erbjuder delfinansiering av sådana projekt.
Här förutsätts respektive kommun söka bidraget och samtidigt själva bidra med
samma belopp som man söker i bidrag från regionen. Stöd har beviljats både
åren 2011 och 2012, till 23 kommuner. Ett vanligt belopp som beviljats är
150 000 kronor.

Föreningen Folkets Hus i Mölndal ansöker i skrivelse den 5 februari 2013, om
stöd för genomförande av digitalisering av biografsalong Möllan. Projektet
omfattar digitalisering, ljud, inredning, hörselslingor och handikappanpassning
av biografen till en beräknad kostnad på totalt 1,5 rnnkr. Föreningen ansöker
om ett stöd från Mölndals stad på 150 000 kronor samt att staden för detta
projekt också söker bidrag från Kultursekretariatet i Västra Götaland.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens arbetsutskott bordlade ärendet den 16januari 2013, § 25.

Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 april 2013, med förslaget att
kommunstyrelsen beviljar ett stöd på 150 000 kronor till Föreningen Folkets
Hus i Mölndal för installation av hörselslingor från kommunstyrelsens anslag
till förfogande, samt beslutar ansöka om stöd på 150 000 kronor för digi
talisering av biografen Möllan hos Kultursekretariatet i Västra Götalands-
regionen.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 10 april 2013, § 93,
och föreslår att ett stöd på 150 000 kronor beviljas till Föreningen Folkets Hus i
Mölndal för installation av hörselslingor från kommunstyrelsens anslag till för
fogande. En ansökan om stöd på 150 000 kronor för digitalisering av biografen
Möllan hos Kultursekretariatet i Västra Götalandsregionen görs.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Jäv
Stefan Gustafsson (S) och Marcus Ewerstrand (M) anmälerjäv och deltar inte i
handläggningen av detta ärende.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Ett stöd på 150 000 kronor beviljas till Föreningen Folkets Hus i Mölndal för
installation av hörselslingor från kornmunstyrelsens anslag till förfogande. En
ansökan om stöd på 150 000 kronor för digitalisering av biografen Möllan hos
Kultursekretariatet i Västra Götalandsregionen görs.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 121 Dnr KS 64/13
GR Harmonisering av färdtj änstreglerna i Göteborgsregionen
Tekniska nämnden

Ärendet
GRs sociala styrgrupp gjorde 2007 en sammanställning av medlemskommu
nernas färdtjänstregler. Sammanställningen visade att kommunerna hade en
mängd olika regler för och olika sätt att utforma färdtjänst vad det gäller zoner,
taxor etc. Den 1januari 2010 gav samrådsorganet för VästKom och VGR i
uppdrag åt en arbetsgrupp att föreslå regler och organisation som ger mer lika
villkor för invånarna i hela Västra Götaland för att resa med färdtjänst, riks
fiirdtjänst, sjukresor och allmän kollektivtrafik. Då resultatet av den fortsatta
dialogen kring färdtjänstregler och gemensam organisation i hela Västra
Götaland är osäkert, gav förbundsstyrelsen den 26 oktober 2012 GRs styrgrupp
för det sociala området i uppdrag att uppdatera sammanställningen av GR-
kommunernas f.rdtj änstregler per oktober 2012 samt undersöka möjligheten
till samordning för att underlätta fiirdtjänstresor inom GR-området.

Kartläggningen av färdtjänstregler är nu slutförd och GR vill ha svar på hur
kommunerna ser på förutsättningarna för en harmonisering av färdtj änst
reglerna framför allt när det gäller reseområden, antal resor och taxa.

Ärendets behandling
GRs sammanställning av färdtjänstregler den 17januari 2013.

Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse den 11 april 2013.
Tekniska nämnden har behandlat ärendet den 15 april 2013, § 36a.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013, § 95,
och föreslår att tekniska förvaltingens tjänsteskrivelse den 11 april 2013 antas
som stadens yttrande.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Tekniska förvaltingens tjänsteskrivelse den 11 april 2013 antas som stadens
yttrande.
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Beslutsexpediering: § 122 Dnr KS 140/13
Upphandlingsenheten Revidering av upphandlingsenhetens dokumenthanteringsplan

Ärendet
Enligt stadens arkivreglemente ska varje nämnd upprätta en dokument
hanteringspian. 1 dokumenthanteringsplanen redovisas nämndens allmänna
handlingar och där fastställs hur de ska hanteras, om de ska bevaras för fram
tiden eller gallras och i så fall när detta ska ske.

För att staden ska ha en effektiv dokumenthantering krävs det att dokument
hanteringsplanerna fortlöpande ses över. Kommunstyrelsens dokument
hanteringsplan reviderades dock senast den 15 mars 2005 ( 63/2005) och en
översyn är nu nödvändig. Eftersom det rör sig om många och omfattande
verksamheter kommer revideringen av dokumenthanteringsplanen att ske
succesivt under 2013.

Stadsledningsförvaltningens upphandlingsenhet har tillsammans med stads
arkivarien upprättat ett förslag till revidering av kommunstyrelsens dokument
hanteringspian gällande upphandlingsverksamheten. Förslaget är till skillnad
från tidigare plan redovisat efter verksamhetens processer (Upphandla, Förnyad
konkurrensutsättning och Direktupphandla). Detta sker i linje med Riksarkivets
nya riktlinjer för en processbaserad arkivredovisning.

Ärendets behandling
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 april 2013.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013, § 96,
och föreslår att dokurnenthanteringsplan för upphandlingsenheten fastställs.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Dokumenthanteringsplan för upphandlingsenheten fastställs.

Justerandes sig Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 123 Dnr KS 85/13
GR Remiss: Förlängning av avtal om regional SF! (svenska för
Utbildningsnärnnden invandrare)

Ärendet
Sedan 1 januari 2011 finns ett sarnverkansavtal för yrkesinriktad vuxen-
utbildning i Göteborgsregionen, vilket löper ut 30juni 2013. Detta avtal inne
håller inriktningar för akademiker och särskilda undervisningsgrupper samt
yrkesförberedande inriktning. Om avtalet förlängs till att gälla även hösten
2013 skulle det komma i fas med eventuellt nytt avtal för yrkesinriktad vuxen-
utbildning som skulle gälla från 2014.

Ärendets behandling
GR har behandlat ärendet den 22 februari 2013.

Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013, § 99,
och föreslår att förlängning av samverkansavtal för regional SF1 tillstyrks.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Förlängning av samverkansavtal för regional SF1 godkänns.

Juandes sinJ/, Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 124 Dnr KS 98/13
Skolinspektionen Remiss Ansökan från Sveriges Ridgymnasium AB om godkännande
Utbildningsnärnnden som huvudman för en fristående gymnasieskola i Mölndals stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gyrnnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens dernografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Sveriges Ridgymnasiurn ABs ansökan avser en utökning med en utbildnings-
inriktning under namnet Åby Travgymnasium.

Naturbruksprogrammet — Lantbruk

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 54 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 44, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 100, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
saint för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gyrnnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
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kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avsl år till äggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Protokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 125 Dnr KS 70/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Plusgymnasiet AB om godkännande som
Utbildningsnärnnden huvudman för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Plusgyrnnasiet ABs ansökan avser en nyetablering av sex utbildnings
inriktningar under namnet Plusgymnasiet Göteborg centrum.
• Ekonomiprogrammet -Ekonomi
• Teknikprograrnmet - Samhällsbyggande och miljö
• Vård -och omsorgsprogrammet -Inriktningar saknas
• Samhällsvetenskapsprograrnrnet -Beteendevetenskap
• Sarnhällsvetenskapsprograrnmet -Medier, information och kommunikation
• Estetiska programmet -Estetik och media

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 504 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnärnnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 45, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 101, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gyninasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (S) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kornrnunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinfonnation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut

Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gyrnnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 126 Dnr KS 71/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från House of Interaction AB om godkännande
Utbildningsnärnnden som huvudman för en fristående gymnasieskola i Mölndals stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfhlle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gyrnnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

House of Interaction AB ansöker om att få starta Mölndal Gymnasieskola, en
nyetablering med tre utbildningsinriktningar.
• Industritekniska programmet -Drifisäkerhet och underhåll
• Industritekniska programmet -Produkt och maskinteknik
• Industritekniska programmet - Svetsteknik

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 144 utbildningspiatser. Detta beräknas ske
år 2017.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 29.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 102, och föreslår att ansökan tillstyrks med undantaget för namnet Mölndal
Gymnasieskola, då det ger intrycket av att det är en kommunal skola.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att ansökan tillstyrks med undantaget för namnet
Mölndal Gynmasieskola, då det ger intrycket av att det är en kommunal skola.

Patrik Karlsson (5) föreslår att ansökan avslås.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Molndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden flågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks med undantaget för namnet Mölndal Gymnasieskola, då det
ger intrycket av att det är en kommunal skola.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckn ing
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign LJtdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 127 Dnr KS 72/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från House of Interaction AB om godkännande
Utbildningsnärnnden som huvudman för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tiliffihle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gyrnnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Även vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

House of Interaction AB ansöker om att få starta Göteborg Gymnasieskola, en
nyetablering med tre utbildningsinriktningar.
• Industritekniska programmet -Driftsäkerhet och underhåll
• Industritekniska programmet -Produkt- och maskinteknik
• Industritekniska programmet -Svetsteknik

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 144 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2017.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 30, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 103, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
fitmer att så sker.

Justerandes sign UtdragsbestyrkandeHcL
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Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag. dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå ans
ökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att kommun-
styrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till fönnån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 128 Dnr KS 73/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Jensen education College AB om
Utbildningsnämnden godkännande som huvudman för en fristående gymnasieskola i

Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tiliflulle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle f för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Jensen education College ABs ansökan avser en utökning med en utbildnings-
inriktning under namnet JENSEN gymnasium Göteborg.
• Naturvetenskapsprograrnmet -Naturvetenskap och samhälle

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 96 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 31, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 104, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (S) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) flireslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning.
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gynmasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (S) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 129 Dur KS 74/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från ThorenGruppen AB om godkännande som
Utbildningsnärnnden huvudman för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Även vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

ThorenGruppen ABs ansökan avser en nyetablering av nio utbildnings
inriktningar under namnet Thoren Business School.
• Ekonomiprogrammet -Ekonomi
• Ekonorniprogrammet -Juridik

Samhällsvetenskapsprogrammet -Beteendevetenskap
• Sarnhällsvetenskapsprogrammet -Medier, information och kommunikation
• Sarnhällsvetenskapsprogrammet -Samhälisvetenskap
• Naturvetenskapsprogrammet -Naturvetenskap
• Naturvetenskapsprogrammet -Naturvetenskap och samhälle
• Handeles- och administrationsprogrammet -Administrativ service
• Handels och administrationsprogrammet -Handel och service

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 288 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 35, med
fbrslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 105, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
saint för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninfonnation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar sedan att det finns två flirslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (S) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinfonnation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (5) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sig Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 130 Dnr KS 76/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Bistra Utbildningscenter AB om
Utbildningsnärnnden godkännande som huvudman för en fristående gymnasieskola i

Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Även vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Distra Utbildningscenter AB ansöker om att få starta Distra Gymnasium, en
nyetablering med tre utbildningsinriktningar.
• Bygg och anläggningsprograrnmet -Husbyggnad
• Bygg och anläggningsprogrammet -Måleri
• El- och energiprogrammet -Automation

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 162 utbildningspiatser. Detta beräknas ske
år 2018.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 36, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 106, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledarnöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (S) föreslår att kornmunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras flir ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstvrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (5) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sig Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 131 Dnr KS 77/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Drottning Blankas Gymnasieskola om
Utbildningsnämnden godkännande som huvudman för en fristående gymnasieskola i

Kungsbacka kommun

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfhlle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Även vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Drottning Blankas gymnasieskolas ansökan avser en utökning med två
utbildningsinriktningar under namnet Drottning Blankas gymnasieskola.
• Naturvetenskapsprogrammet -Naturvetenskap
• Samhällsvetenskapsprograminet -Beteendevetenskap

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 144 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 34, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 107, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (S) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning.
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinforrnation.
ägarstruktur, koncerninfonriation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Justerandes si n Utdragsbestyrkande
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Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (S) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (5) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Protokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 132 Dnr KS 78/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från SKF Sverige AB om godkännande som
Utbildningsnänmden huvudman för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens dernografiska utveckling, sarnverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

SKF Sverige ABs ansökan avser en utökning med en utbildningsinriktning
under namnet SKF Tekniska Gymnasium.
• Teknikprogramrnet - Produktionsteknik

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 84 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 33, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 108, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Justerandes sig Utdragsbestyrkande
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Ordfi5randen frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 133 Dnr KS 79/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Kunskapsskolan i Sverige AB om
Utbildningsnämnden godkännande som huvudman för en fristående gymnasieskola i

Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Kunskapsskolan i Sverige ABs ansökan avser en utökning med två utbildnings
inriktningar under namnet Kunskapsgymnasiet i Göteborg.
• Teknikprogrammet -Samhällsbyggnad och miljö
• Teknikprogrammet -Teknikvetenskap

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 105 utbildningspiatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 32, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 109, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (S) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsan teckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 134 Dnr KS 83/13
Skolinspektionen Remiss: ansökan från Göteborgs Tekniska College AB om
Utbildningsnärnnden godkännande som huvudman för fristående gymnasieskola i

Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Göteborgs Tekniska College ABs ansökan avser en utökning med tre
utbildningsinriktningar under namnet Göteborgsregionens Tekniska
Gymnasium.
• Teknikprogrammet -Teknikvetenskap
• Teknikprogrammet -DesigTi och produktutveckling
• Teknikprograrnmet -Produktionsteknik

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 288 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 38, med
förslaget att ansökan tillstyrks

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 112, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (S) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, konceminformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Protokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign,, Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 135 Dnr KS 82/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Peter Isaac Béens Utbildningsstiftelse om
Utbildningsnärnnden godkännande som huvudman för en fristående gymnasieskola i

Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Peter Isaac Béens Utbildningsstifielses ansökan avser en utökning med en
utbildningsinriktning under namnet LM Engströms Gymnasium.
• Samhällsvetenskapsprogrammet -Beteendevetenskap

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 30 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2015.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 37, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 111, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninforrnation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (S) förslag att avslå

Justerandes sign( Utdragsbestyrkande
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ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinforrnation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gyrnnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 136 Dnr KS 80/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Göteborgs Tekniska Institut AB om
Utbildningsnärnnden godkännande som huvudman för en fristående gymnasieskola i

Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tiliflulle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, sarnverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Göteborgs Tekniska Institut ABs ansökan avser en utökning med en
utbildningsinriktning under namnet GTIs Gymnasieskola.
• S arnhällsvetenskapsprograrnmet -Beteendevetenskap

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 45 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 42, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 110, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninforrnation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)

Justerandes sig Utdragsbestyrkande
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förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (5) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sig Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 137 Dnr KS 84/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från IT Gymnasiet Sverige AB om godkännande

Utbildningsnämnden som huvudman för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

IT Gymnasiet i Sverige ABs ansökan avser en utökning med två utbildnings
inriktningar under namnet IT-gymnasiet Göteborg.
• Naturvetenskapsprogramrnet -Naturvetenskap
• Ekonomiprogrammet -Ekonomi

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 96 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 39, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,

§ 113, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, konceminformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
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ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinforrnation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (5) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 138 Dnr KS 87/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Lärande i Sverige AB om godkännande som
Utbildningsnämnden huvudman för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tiliflille att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gyrnnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Lärande i Sverige ABs ansökan avser en utökning med en utbildningsinriktning
under namnet Realgymnasiet i Göteborg.
• Naturbruksprogramrnet -Lantbruk

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 30 utbildningsplatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 40, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 115, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (S) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinforrnation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (S) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
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kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Protokollsan teckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 139 Dnr KS 9 1/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Thoren Innovation School AB om
Utbildningsnärnnden godkännande som huvudman för en fristående gymnasieskola i

Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tiliffihle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gyrnnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, samverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Även vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Thoren Innovation School ABs ansökan avser en utökning med tre utbildnings
inriktningar under namnet Thoren Innovation School.
• Estetiska programmet -Estetik och media
• Naturvetenskapsprogrammet -Naturvetenskap
• Naturvetenskapsprogrammet -Naturvetenskap och samhälle

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 120 utbildningspiatser. Detta beräknas ske
år 2016.

Ärendets behandling
Utbildningsnärnnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 41, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 116, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (S) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att få ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinfonnation,
ägarstruktur, koncerninformation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
flimer att så sker.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Ordföranden konstaterar sedan att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (5) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (5) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Protokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 140 Dnr KS 94/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från Edinit AB om godkännande som huvudman
Utbildningsnärnnden för en fristående gymnasieskola i Göteborgs stad

Ärendet
Skolinspektionen har berett Mölndals stad tillfälle att yttra sig över ansökan om
statlig tillsyn och rätt till bidrag för en fristående gymnasieskola. Av yttrandet
måste kommunens demografiska utveckling, sarnverkansavtal och kommunens
preliminära antagningsstatistik framgå. Aven vilka långtgående ekonomiska,
organisatoriska och pedagogiska konsekvenser den planerade fristående skolan
skulle få för kommunens skolväsende ska framgå i yttrandet. Remissen ska
tillstyrkas eller avstyrkas.

Edinit ABs ansökan avser en utökning med tre utbildningsinriktningar under
namnet International IT Collage of Sweden.
• Sarnhällsvetenskapsprograrnmet -Beteendevetenskap
• Ekonomiprogrammet -Juridik
• Teknikprogrammet -Teknikvetenskap

Fullt utbyggd verksamhet motsvarar 180 utbildningspiatser. Detta beräknas ske
år 2017.

Ärendets behandling
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 26 mars 2013, § 43, med
förslaget att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,
§ 117, och föreslår att ansökan tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker ansökan.
Patrik Karlsson (5) föreslår att kommunstyrelsen avslår ansökan.
Leif Engström (MP) fZireslår att ärendet återremitteras för ytterligare beredning,
samt för att f ett bättre beslutsunderlag yrkar MP att ansökningarna, i huvud
sak av start av gymnasieskolor i Mölndal, kompletteras med bolagsinformation,
ägarstruktur, koncerninforrnation samt bolagets ändamål och verksamhet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde och
finner att så sker.

Ordföranden konstaterar sedan att det finns två flirslag, dels Hans Bergfelts (M)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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förslag att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlssons (S) förslag att avslå
ansökan. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och konstaterar att
kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts (M) förslag att tillstyrka
ansökan.

Ordföranden frågar sedan på Leif Engströms förslag som tilläggyrkande, om
framtida underlag ska kompletteras med bolagsinformation mm. och finner att
kommunstyrelsen avslår tilläggsyrkandet.

Kommunstyrelsens beslut
Ansökan tillstyrks.

Reservation
Patrik Karlsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt egna förslag
att avslå ansökan.

Frotokollsanteckning
Ersättare Åke Nises (V) får följande antecknat till protokollet: (V) anser att
ytterligare 17 stycken gymnnasieskolor i närområdet allvarligt påverkar stadens
egna skolor negativt.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 141 Dnr KS 86/13
Skolinspektionen Remiss: Ansökan från House of Interaction AB om godkännande
Skolnämnden som huvudman för en fristående grundskola i Mölndals stad

Ärendet
House of Interaction AB har hos Skolinspektionen ansökt om godkännande
som huvudman för en grundskola i Mölndals stad. Ansökan avser en 4-9 skola
med start läsåret 2014/15.

Ärendets behandling
Skolnämnden har behandlat ärendet den 14 mars 2013, § 40, med beslutet att
bifalla förvaltningens förslag till yttrande den 6 mars 2013 att House of
Interaction AB:s ansökan innehåller ofullständiga uppgifter och är i vissa
avsnitt vagt formulerad varför en bedömning av den planerade etableringens
effekter för skolväsendet i Mölndals stad inte är möjligt att göra.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,

§ 1.14, med förslag att House of Interaction AB :s ansökan innehåller ofull
ständiga uppgifter och är i vissa avsnitt vagt formulerad varför en bedömning
av den planerade etableringens effekter för skolväsendet i Mölndals stad inte är
möjligt att göra.

Ledamöternas förslag till beslut
Moderatema, Folkpartiet, Kristdemokraterna och Centerpariet föreslår att
ansökan tillstyrks, då kommunen endast ska yttra sig med utgångspunkt från
skollagens 2 kap, 5 § om etableringen “innebär påtagligt negativa konsekvenser
på lång sikt för den del av skolväsendet som anordnas av det allmänna i den
kommun där utbildningen ska bedrivas”. Av yttrandet från skolnämnden kan
inte utläsas att så skulle vara fallet.

Patrik Karlsson (S) föreslår att ansökan avstyrks.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels (M), (FP), (KD) och (C)
att tillstyrka ansökan, dels Patrik Karlsson förslag att avslå ansökan.
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen
beslutar enligt (M), (FP), (KD) och (C) förslag att ansökan tillstyrks.

Kommunstyrelsens beslut

Ansökan tillstyrks.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 142 Dnr KS 150/13
De valda Signering av stadens utbetalningar

Ärendet
Kommunstyrelsens beslut om vilka personer som har befogenhet att göra
utbetalningar via olika datasystem samt att underteckna låne- och borgens
förbindelser behöver förnyas med hänsyn till vissa personaländringar.

Ärendets behandling
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 9 april 2013.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 17 april 2013,

§ 118, och föreslår att följande personer utses att signera bernyndiganden:
för utbetalning från Personecsystemet uppdras Ingela Bobeck, Lisbeth
Lindahl, Carina Persson, Maria Bergman och lngbritt Gustavsson, två i
förening, att signera bemyndiganden för bankens effektuering av
utbetalningar,

• för utbetalning från individ- och familjeornsorgssystemet Viva uppdras
Inger Rundberg, Margareta Wikström, Berit Svantesson, Karin
Bengtsson, eller Anders Toresson att avsläppa betalningsfil och åt
Anders Bergqvist, Maka Achalbedachvill, Jennica Johansson, Tarja
Thorén eller Katrin Johannesson att signera betalningsfil,

• för fakturabetalningar uppdras Eveline Stomvall, Lena Lundkvist,
Jonathan Folkeson Lyons, Jan Nilsson, Göran Ramberg, Pia Haglund,
Carina Hellström och Krister Karlsson, två i förening. Overföring av
medel mellan stadens egna bankkonton får beordras var för sig av
Göran Ramberg, Pia Haglund eller Carina Hellström,

• för att underteckna stadens deklarationer av mervärdesskatt utses
Krister Karlsson, Eveline Stomvall, Lena Lundkvist, Göran Ramberg
och Jan Nilsson, två i förening.

• Stadens lån tecknas av kommunstyrelsens ordförande Hans Bergfelt
eller vid förfall för honom av vice ordförande Patrik Karlsson med
kontrasignation av antingen Krister Karlsson eller Eveline Stomvall.

• Stadens borgen tecknas av kommunstyrelsens ordförande Hans Bergfelt
eller vid förfall för honom av vice ordföranden Patrik Karlsson med
kontrasignation av antingen Krister Karlsson eller Eveline Stomvall.

Justerandes sign f Utdragsbestyrkande
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Följande personer utses att signera bemyndiganden:

• för utbetalning från Personecsystemet uppdras Ingela Bobeck, Lisbeth
Lindahl, Carina Persson, Maria Bergman och Ingbritt Gustavsson, två i
förening, att signera bemyndiganden för bankens effektuering av
utbetalningar,

• för utbetalning från individ- och familj eomsorgssystemet Viva uppdras
Inger Rundberg, Margareta Wikström, Berit Svantesson, Karin
Bengtsson, eller Anders Toresson att avsläppa betalningsfil och åt
Anders Bergqvist, Maka Achalbedachvill, Jennica Johansson, Tarja
Thorén eller Katrin Johannesson att signera betalningsfil,

• för fakturabetalningar uppdras Eveline Stomvall, Lena Lundkvist,
Jonathan Folkeson Lyons, Jan Nilsson, Göran Ramberg, Pia Haglund,
Carina Hellström och Krister Karlsson, två i förening. Overföring av
medel mellan stadens egna bankkonton får beordras var för sig av
Göran Ramberg, Pia Haglund eller Carina Hellström,

• för att underteckna stadens deklarationer av mervärdesskatt utses
Krister Karlsson, Eveline Stornvall, Lena Lundkvist, Göran Ramberg
och Jan Nilsson, två i förening.

• Stadens lån tecknas av kommunstyrelsens ordförande Hans Bergfelt
eller vid förfall för honom av vice ordförande Patrik Karlsson med
kontrasignation av antingen Krister Karlsson eller Eveline Stomvall.

• Stadens borgen tecknas av kommunstyrelsens ordförande Hans
Bergfelt eller vid förfall för honom av vice ordföranden Patrik
Karlsson med kontrasignation av antingen Krister Karlsson eller
Eveline Stomvall.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 143 Dnr KS 122/13
Arbetsgivar- och Upphandling av företagshälsovård
organisationsutskottet
Upphandlings- Ärendet
avdelningen Kommunstyrelsen gav, i § 11/13, HR-avdelningen i uppdrag att ta fram en
CeSam kravspecifikation för stadens företagshälsa, och att genomföra en upphandling

av verksamheten, samt att parallellt med detta avveckla nuvarande interna
företagshälsovård, Mölndalshälsan.

En arbetsgrupp bestående av personer från HR-enheten, chefer, representant
från upphandlingsavdelningen, och de fackliga organisationerna har tagit fram
ett underlag för upphandling av företagshälsovård.

Ärendets behandling
Arendet har samverkats i Mölndals stads centrala samverkansorgan, CeSam,
den 8 april 2013.

Kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott har behandlat ärendet
den 9 april 2013, § 21, och föreslår att kommunstyrelsen godkänner framtaget
underlag för upphandling av företagshälsovård.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsgivar- och organisationsutskottets förslag kan
antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Underlag för upphandling av företagshälsovården godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 144 Dnr KS 156/13
Serviceutskottet Godkännande av hyresavtal avseende lokaler for IT-enheten

Ärendet
För att möjliggöra omflyttningar i stadshuset, och samtidigt skapa flexibla
arbetsplatser som ytterligare mötesrum så har det beslutats att lokalförsörj
nings- och IT-avdelningen samt delar av kultur- och fritidsförvaltningen ska
flytta från stadshuset till andra lokaler.

Stadsledningsförvaltningen föreslår att staden hyr in en lokal om 575 rn2 på
Södra Ågatan 4 och att IT-avdelningen flyttar till denna lokal.

Hyrestiden är inledningsvis ca 5 år (fr.o.m. 2013-10-01 t.o.rn. 2018-12-3 1)
med möjlighet till förlängning, och totalhyran uppgår i ombyggt och renoverat
skick till 843 824 kr/år inkl. drifiskostnader ca 58 500 kr, vilket för lokalytan
575 m2 innebär ca 1 468 kr/m2 och år. Denna kostnad ska årligen justeras i
enlighet med den till avtalet hörande indexklausulen.

Om kommunstyrelsen beslutar att godkänna det föreslagna hyresavtalet med
fastighetsägaren kommer även ett internhyresavtal att upprättas där också
stadsledningsförvaltningens administrativa kostnader om 13,71 kr/rn2
(2013-års prisnivå) att tas ut.

Ärendets behandling
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 26 mars 2013.

Kommunstyrelsens serviceutskott har behandlat ärendet den 11 april 2013,
§ 41, och föreslår att kommunstyrelsen godkänner det föreslagna hyresavtalet
och bemyndigar fastighetschefen på stadsledningsförvaltningen att teckna
avtalet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om serviceutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Det föreslagna hyresavtalet godkänns, fastighetschefen på stadslednings
förvaltningen uppdras att teckna avtalet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 145 Dnr KS 86/12
Kommunfullmäktige Svar på motion om Krono Camping

Ärendet
Mikael Andersson (SD) har lämnat in en motion om att ompröva uppsägningen
av arrendeavtal med Krono Camping samt att staden tecknar nytt arrendeavtal
med Krono Camping.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 8 april 2013, med följande
bedömning:

Sedan motionen inlämnades har arrendeavtalet med Krono Camping upphört
att gälla. Staden har, genom dåvarande serviceförvaltning, sagt upp då gällande
arrendeavtal till den 31 augusti 2012 för avflyttning. Staden har dock medgett
Krono Camping skrifiligt uppskov med avflyttningen på en begränsad yta för
att möjliggöra en hanterbar avveckling av de campingstugor som området
hyser. Denna överenskommelse gäller till den 31 maj 2013. Tidigare arrende
område är avvecklat och avstädat av Krono Camping.

Genom stadens visionsarbete för Åby fritidsområde, fördjupade översikts
planen för Fässbergsdalens dalgång och utbyggnaden av Åby stallbacke, pågår
utbyggnad av dagvattenledningar och planeringen av områdets utformning vad
gäller dagvattenmagasin och ytterligare aktivitetsytor.

Förvaltningens bedömning är att Krono Camping ska avveckla och återställa
kvarvarande yta enligt den överenskommelse som tecknats med utgång den 31
maj 2013.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 16 april 2013,
§ 35, och föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå
den av Mikael Andersson (SD) inlämnade motionen om att ompröva uppsäg
ningen av arrendeavtal med Krono Camping samt att staden tecknar nytt
arrendeavtal med Krono Camping.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen avslås.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 146 Dnr KS 157/13
Kommunfullmäktige Fastighetsförvärv, avtal 13-2013, Balltorp 1:56 och 1:57

Ärendet
Fastigheterna Balltoip 1:56 och 1:57 omfattas ej av detaljplan men är belägna
inom möjligt framtida utbyggnadsområde enligt OP 2006.

Området består huvudsakligen av skog samt åker- och betesmark. Äldre
bostads- och ekonomibyggnader som är i rivningsmoget skick. Därutöver finns
tre fritidshus samt enklare föreningslokaler på ofri grund.

Förvärvet genomförs som fastighetsreglering där köpeobjekten förs över till
angränsande kommunägd fastighet. Orsaken är att staden vill ha det som
strategiskt markförvärv inför en framtida utbyggnad av Västra Balltorp.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 april 2013.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 16 april 2013,
§ 30, och föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att god
känna avtal 13-2013 samt bemyndiga kommunstyrelsens ordförande Hans
Bergfelt och stadsbyggnadschef Björn Marklund att underteckna avtalet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Avtal 13-20 13 godkänns, kommunstyrelsens ordförande Hans Bergfelt och
stadsbyggnadschef Björn Marklund uppdras att underteckna avtalet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 147 Dnr KS 370/12
Planeringsutskottet Samråd om arbetsprogram och översikt av väsentliga frågor, samt

samråd med anledning av miljöbedömning av åtgärsprogram för
Västerhavets vattendistrikt

Ärendet
Vattenmyndigheten för Västerhavets vattendistrikt, Länsstyrelsen Västra
Götalands län, har upprättat Arbetsprogram med tidtabell och översikt av
viisentliga frågor i Västerhavets vattendistrikt, samt tagit fram Behovsbe—
döinning, omfattning och detaeringsgrad av iniökonsekvensbeskrivning
fr Västerhavets vattendistrikt. Mölndals stad ges under samrådstiden
2012-12-01--2013-06-0l möjlighet att yttra sig över handlingarna.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 25 mars 2013.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 16 april 2013,

§ 31, och föreslår kommunstyrelsen att besluta låta stadsbyggnadsförvalt
ningens tjänsteskrivelse vara underlag till vattenmyndighetens webenkät och
ger handläggande tjänstemän i uppdrag att fylla i enkäten.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse tillåts att vara underlag till
vattenmyndighetens webenkät och handläggande tjänstemän ges i uppdrag att
fylla i enkäten.

Justerandes sig Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 148 Dnr KS 180/13
Kommunstyrelsen Godkännande av konsortieavtal för fortsatt exploatering av

Forsåkersområdet

Dagens sammanträde
Konsortieavtal från MölnDala Fastighets AB gällande området Forsåker läggs
på borden. Arendet ska behandlas på ett extra kommunstyrelsesammanträde
den 22 maj 2013.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 149 Dnr KS 155/13
Jitex Ansökan från Jitex om ekonomiskt stöd
Kultur- och fritid Sammanfattning

Fotbollsklubben Jitex har sökt kontakt med Mölndals stad på grund av
föreningens ekonomiska ställning. Klubben har, efter begäran, översänt såväl
resultat- som balansräkningar för de senaste åren, samt budget för 2013.

Ledamöternas förslag till beslut
Moderaterna, Folkpartiet, Kristdemokraterna och Centerpartiet föreslår att Jitex
medges att utan ersättning för planhyra spela på Åby, efter färdigställande, de
kvarvarande hernmamatcher som Jitex har i damalisvenskan under 2013.

Socialdemokraterna föreslår att staden upplåter de nya fotbollsplanema på Åby
hyresfritt, för de idrottsklubbar som har det som tränings- och spelplaner, året
2013 ut, eftersom det skapar “goodwill” för den nya anläggningen och ger
också de klubbar som drabbats av förseningen, möjlighet att marknadsföra både
sig själva och arenan och på så sätt få lite ekonomisk kompensation.
Socialdemokraterna föreslår vidare att Jitex BK ges ett ekonomiskt stöd av
staden på 200 000 kronor för att klara den ekonomiska situation de hamnat i
bland annat på grund av att fotbollsplanen på Åby inte färdigställts enligt tid-
plan. Staden har tidigare hjälpt föreningar i Mölndal som av olika anledningar
hamnat i ekonomska problem och anser därför att Jitex BK inte ska vara ett
undantag.

Ajournering
Kommunstyrelsen ajournerar sammanträdet kl 10.00 -10.30 för överläggiiingar
i partigrupperna.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag. Dels (M), (FP), (KD) och (C),
dels (5) förslag. Han ställer förslagen mot varandra och finner att
kommunstyrelsen beslutar enligt (M), (FP), (KD) och (C) förslag.

Omröstning begärs och följande beslutsgång godknns:
Ja-röst för (M), (FP), (KD) och (C) förslag.
Nej-röst för (5) förslag.

Omröstningsresultat
Med sju ja-röster mot fyra nej-röster beslutar kommunstyrelsen enligt (M),
(FP), (KD) och (C) förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Följande ledamöter röstar ja: Hans Bergfelt (M), Bengt Möndell (M), Kenneth
Wallin (M), Marcus Claesson (FP), Peter Johnson (KD), Ingemar Johansson
(C) och Leif Engström (MP).

Följande ledamöter röstar nej: Patrik Karlsson (5), Marie Östh (5), Bernt A
Runberg (5) och Gun Kristiansson (S).

Kommunstyrelsens beslut
Jitex medges att utan ersättning för planhyra spela på Åby, efier färdig
ställande, de kvarvarande hemrnamatcher som Jitex har i darnalisvenskan
under 2013.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande


